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Abstract (en)
The element has a sound-related component and side parts (21') arranged on sides of the sound-related component. An upper flange (8) and a
bottom chord are connected horizontally above and below wall elements. The upper flange and the bottom chord have receiving chambers (12, 13)
at respective ends. Module bodies (14, 15) are arranged in each receiving chamber. Each side part is connected to the module bodies, the upper
flange and the bottom chord. Insertion elements pass through the side part of each module body in the upper flange. An independent claim is also
included for a noise protection wall.

Abstract (de)
Bei einem Wandelement für eine Lärmschutzwand, mit einem schallrelevanten Bauteil 23 und mit an den Seiten des schallrelevanten Bauteils
angeordneten Seitenteilen 21, die mit einem Obergurt 8 und einem Untergurt verbunden sind, die sich horizontal oben und unten in dem
Wandelement erstrecken, soll eine besonders hohe Steifigkeit erreicht werden. Dazu weisen der Obergurt und der Untergurt an ihren Enden jeweils
wenigstens eine Aufnahmekammer 12, 13 auf und in jeder Aufnahmekammer ist mindestens ein Einschubkörper 14, 15, 16 angeordnet.
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